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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Er ministeren enig med folketingsmedlem Christian Rabjerg Madsen (S) i, at man bør be-

skatte udenlandske datterselskaber hårdere, end det er tilfældet i dag?  

 

Svar 

Jeg antager, at spørgeren henviser til denne udtalelse fra Christian Rabjerg Madsen til 

tvSyd den 4. april 2025: ”Jeg bliver provokeret og vred over, at nogen snyder udenom. 

Vores sygehuse, daginstitutioner og folkeskoler kan jo ikke leve af, at Burger King og an-

dre multinationale selskaber slipper uden om at betale skat i Danmark.” 

 

Jeg er enig med Christian Rabjerg Madsen i, at selskaber skal betale det, som de er forplig-

tet til. Det gælder også udenlandske datterselskaber i de store koncerner, der opererer glo-

balt, og som bl.a. i kraft heraf har mulighed for at forsøge at placere indtægter i skattely 

eller i lande, hvor selskabsbeskatningen er særlig lav.  

 

Skattestyrelsen kontrollerer hvert år bl.a. prissætningen af selskabers koncerninterne 

handler, som går på tværs af landegrænser, med henblik på at sikre, at reglerne overholdes 

og indkomsten ikke kunstigt flyttes ud af Danmark. 

 

 

 

 


